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Referat ECCNA_41 2026 - UNITY – 10.10.24 
kl 17:00-18:30 

(møte 3) 
 

  
EDM har delegert ansvaret til oss med å arrangere ECCNA_41 i Norge 

2026. 
  
  

• Velkommen 
• Presentasjonsrunde: 16 stk (område Midt, Vest, Øst og Øst 2 er representert) 

- Leder 
- Nestleder 
- Kasserer 
- Sekretær 
- Leder for Underholdning 
- Leder K&D 
- Leder for PR 
- Leder for Fundraiser 
- Leder for IT 
- Leder for Innkvartering 
- Observatører 6stk 

• Stille stund 
• Tradisjoner ble opplest 
• Dagsorden er godkjent 
• Post 

o Ekstern selger(Punktet er overflyttet til innkvartering) 
o Region Stavanger ønsker å publisere en artikkel om at ECCNA kommer til 

Norge i 2026. (Punktet flyttes ned til PR i fremtiden) 
 
  
Beslutningsprosess: 
Målet er å komme til enighet. Dersom vi ikke gjør det skal vi gå for simpelt flertall som en 
enhet.   
  
Tale og stemmerett: 
Kun ledere av underkomiteer og interimsstyre har tale og stemmerett. Unntaksvis er leder, som 
kun kan stemme ved liketall stemmer. 
  
Medlemmer i underkomiteer har sin tale og stemmerett via sin leder. 
  
Underkomiteer har møter i forkant av våre møter og rapporterer fremdrift og status fra sine 
komiteer. 
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Rapporter legges ut senest to dager før neste møte i mappen til hver av komiteene/vervene på 
Google Disk og sendes til leder på e-postadresse: chair@eccna41.org 
  
Møter avholdes én gang pr. måned, den andre torsdagen i måneden inntil annet blir avtalt. 
  
  
 
 

SAKER 
  
a)   Valg: 
  

Alle verv i hovedkomiteen er nå besatt. Vi har kasserer, nestleder, sekretær og leder.  
 
1) Underkomiteer som følger er ledig (2 års rusfri tid): 

- Oversettelse - Ledig 
- Registrering - Ledig 
- Cafe/Mat  - Ledig 
- Opptak  - Ledig 
- Informasjon  - Ledig 

 
Ingen stiller til valg idag. 

   
- Følgende underkomiteer er serviceaktive med lederskap: 

o Innkvartering 
o Kunst og design 
o Program 
o IT 
o Salg 
o Public Relations 
o Fundraiser 
o Underholdning 

  
  
b)  Rapportering fra underkomiteer og hovedstyret 

 
 

Innkvartering: 
 

Aktiviteter 
• To møter i innkvarteringskomiteen siden forrige møte i hovedkomiteen. 
• Telefonmøte med betrodd tjener i ledervervet for innkvarteringskomiteen, Helsinki 

Finland. 
• Møte med regional salgssjef for Thon Hotells kjeden – Vestlandet og Hotelldirektør 

Thon Hotel Forum. 
• Møte med sales Manager, Region Stavanger (Straberry kjeden). 
• Innsjekk med Leder ECCNA hovedkomite. 
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Organisering 
Komiteen har 6 aktive medlemmer som utfyller hverandre og arbeider som en enhet. 
Erfaringer fra 
ECCNA Helsinki Finland tas til følge når vi etablerer faste kontaktpersoner for den videre 
samhandlingen med henholdsvis Thon Hotell og Straberry Hotell kjedene. 
 
 
Prosessen så langt 
 

 
 
 
Vi har gjort avtale med Thon partner Stavanger Forum Hotell 
178 rom tilbys hotellgjester som deltar på ECCNA 2026. Hotellet er nyoppusset og har 
restaurant med utsikt over vakre Stavanger med omegn fra toppetasjen. Det er muligheter å 
leie rom sammen, og opp til fire personer pr rom. Prisen er den samme og inkluderer frokost. 
Dette hotellet er tilknyttet fasilitetene som selve konferansen avholdes i, og det er mulig å 
komme inn i konferanseområdet gjennom egen inngang fra hotellet. I tillegg tilbyr Thon 
Hotell kjeden mulighet for innlosjering på Stavanger Thon hotell og Thon hotell Maritim, 
som begge er i sentrum Stavanger. 70 rom på hvert hotell. 
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Clarion Hotel Energy 
 
 

 
 

Velkommen til Norges mest unike designhotell! Clarion Hotel Energy er tegnet av Snøhetta. 
Her finner du kunst av Kjell Pahr-Iversen og eksklusiv design som egner å inspirere deg. Kort 
vei til kjente landemerker, golf, sportsarenaer og 6 minutter å gå til konferansesentret hvor 
ECCNA avholdes. Her har vi gjort avtale med hotellet om å få bruke en av hotellets topp 
moderne konferansesaler for å sikre at delegatene, styret i EDM og observatører får gode 
opplevelser og de beste forutsetninger for å gjennomføre sommer EDM i 2026. Vi har gjort 
avtale med hotellet om å tilby EDM 80 rom som matcher alle forventninger, og hotellettilbyr i 
tillegg 220 rom til øvrige deltakere av ECCNA konventet. Straberry kjeden tilbyr også 300 
rom i sentrum av Stavanger, fordelt på hotellene Clarion Hotel Stavanger og Comfort Hotel 
Square. 
 
Neste møte i ECCNA hovedkomite: 

 
 
IKT leder innkvarteringskomiteen 
06.10.2024 
 
 
 
K&D: 
Vi har ikke hatt møte siden sist. Vet at ett medlem i vår komite hjelper IT med nettsiden. 
Vi vil ta et møte før vårt neste møte. 
 
> I kjærlig service 
> for 
> K&D 
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Salg: 
Rapport fra Salgs og Merch komiteen 
 
Vi er 4 stk i komiteen, Trond J, Viola S, Lisbeth P og Tommy N 
Vi har avholdt 2 møter og begynt arbeidet som er i vår komitee. 
Vi har sett på hva slags ting vi vil selge, Og vi utforsker pris og levrandører. 
Forslag for salgs artikler er, T-shorter, Hoodier, kopper og pannebånd. 
Vi skal også lage et forslag om en velkomst bag, med litt innehold, som Silicon bånd, 
registreringsbånd, kjøleskap magnet og penn. 
Holder på og opprette kontakt med salgs komiteen i Rotterdam, for utveksling av 
erfaringer. 
Neste møte skal vi prøve og møte fysiskt på konventet i Harstad 26.10.24 
 
 
IT: 
Levere kits i registreringen for å slippe shipping en god Ide? 
Shopify koster 29 euro i mnd, vente med aktivering så lenge vi kan 
Et medlem av komiteen vår holder på å designe nettsiden 
Ett annet medlem bygger denne 
Innhold kommer etterhvert 
Har laget alle eposter inkludert gmail 
 
 
 
Leder: 
Har godkjent gjennomgått og godkjent referat, laget dagsorden og publisert denne på web, 
kommunisert med underkomiteer, laget rapport og oversendt denne til Region. 
  
Fremover skal jeg delta på regionsmøte til lørdag, jeg skal lage rapport til EDM på engelsk. 
Skal også hjelpe til med å få frem et ferdig utkast til retningslinjer som gjennomgås av 
underkomiteer. 
  
Ønsker at underkomiteer ser på retningslinjer til neste gang og kommer tilbake med en 
tilbakemelding på disse.  
  
Skal vi posisjonere oss for erfaringsoverføring fra ECCNA i Rotterdam?: 

 Ønsker tilbakemelding fra komiteen, om noen ønsker seg spesielle serviceplasser på 
ECCNA40 i Rotterdam som vil gi god opplæring i den jobben vi skal utføre året etter. 
Lage sjekklister på hva vi skal se etter. Eks hvor mange stikkontakt uttak trenger en til 
registrering, hvor mange køer trenger en i registrering etc. Ønsker tilbakemelding til 
neste møte så kan jeg sende en felles forespørsel til Richard. 

  
Fundraiser - Egen stand til T skjorte salg er avtalt med ECCNA40. Vi avtaler senere hvordan 
vi får fraktet disse rimeligst mulig til Nederland, neste år. 
  
Neste møte blir 14.11.2024 
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Sekretær: 
Skrevet referat og publisert på Google Disk og Nanorge.org. 
Jeg har oppdatert vedtakslogg 
 
Nye epostadresser på webmail: 
Har sendt ut informasjon til alle ledere i komiteen og de i interimsstyret (kasserer får ila kort 
tid) så alle skal få tilgang etter de har fått passord fra leder for IT. 
 
Spørsmål til gruppen/sak:  
Jeg ønsker for komiteen at alle skal være inneforstått med innholdet i referatet jeg skriver, 
derfor tenker jeg at jeg leser opp referatet på slutten av hvert møte, hvor referatet skal bli 
godkjent av hele gruppen, før jeg legger det ut. Dette sparer meg for tid og det vil ligge 
tilgjengelig på våre sider tidligere. Hva tenker dere?’ 
 
Også minner jeg om at rapporter ikke skal sendes på mail. Dere har egne mapper hvor dere 
kan lage rapporten rett inni google disk 
 
 
Underholdning: 
Underholdnings komiteplaner 
 
Vi skal ha første møte tirsdag 26 november og vi kommer til å ha møter på tirsdager frem til 
våren da blir vi nødt å flytte dager pga andre ting på timeplanen vår. Ellers brain storme med 
cruise inn Lysefjorden torsdagen før konventet.  
Iks 
Leder underholding 
 
 
 
Fundraiser: 
Vi fikk solgt over halvparten av T-sjortene vi fikk laget på Konventet i Oslo 
 
Ett medlem fra NASA har involvert seg i komiteen og planlegger danceeventer på nyåret. 
 
Spørsmål fra forrige møte: 
På Dance events vil vi ha med partnere/pårørende og vil vi i så fall ta full pris av de? 
 
IKT 
Leder Fundraiser 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

  
Confidential

Kasserer: 
Vi har kr 37097,99 på ECCNA kontoen.  
Vi fikk overført kr 35 119,- fra EDM lånte penger. 
Ved å bestille Foundraiser t-shirts så har vi alt nå klart å sitte med overskudd på kr 1978,- 
Ønsker at alle underkomiteeledere skriver inn forventede utgifter.. og eventuelle inntekter i 
budsjett. Jeg sender Excel sheet til alle ledere (dette skulle vært gjort forrige mnd, men ikke 
fått det til) 
 
 
 
PR: 
Rapport for PR-kommiteen i oktober 2024 

 Henvendelse fra Region Stavanger om informasjon til deres nettsted er svart ut. 
 Samarbeidsmøte med Janne fra ECCNA-Helsinki er gjennomført og vi fikk mange 

gode tilbakemeldinger og innspill. Etterlatt inntrykk er at vi er godt i gang og tidlig ute, 
og at vi vil kunne få masse hjelp videre fra dem. 

 En gjennomgang av strategien for Helsinki fikk motivert leder til å lage vår egen 
kommunikasjonstrategi: 
https://1drv.ms/w/c/adb87d807912947e/Efb1zXAml99Ppc65Y903HxIBq4DsOjSs0Ex
T8L4UvYeuJw 

 Føl dere fri til å komme med kommentarer og innspill- men bruk gjerne 
kommentarfunksjonen i dokumentet slik at det blir lettere for oss å kontrollere 

 Vi har også begynt å lage en medlemsundersøkelse som vi håper alle kan bidra til å 
markedsføre i fellesskapet. Jo flere som svarer jo mer kraft får vi til budskapet vårt. 
Lenke kommer snart 

 Vi har arrangert første møte i PR-kommiteen. Vi er nå fire medlemmer. 
 Det er bra engasjement og mange gode ideer i gruppa. 
 Nestleder var med oss i første møtet, og vil bli invitert neste gang også. 
 Neste møte avholdes i November. 

 
 
 
c) Saker fra rapporteringsdel settes opp fortløpende i bunn av sakslisten: 
 
1.  Spørsmål fra fundraiser komite (gjelder kun fundraiser-events): På danseeventer 
vil vi ha med partnere/pårørende og vil vi i såfall ta full pris av de? 
 
 

 Det diskuteres rundt “bordet” og forslag om at pårørende ikke skal være nødt til å 
betale inngang på et NA-event. 

 Det er plass til 100 i det lokalet hvor danse-eventet skal holdes 
 Men det er et fundraiser-event med fokus på å tjene inn penger og “funde” penger til 

ECCNA-41 
 Ett annet medlem lurer på om det er så nøye om pårørende faktisk vil betale full pris - 

noen betaler for å vise sin takknemlighet som pårørende. Kanskje det kan være 
frivillig? 
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 Et annet medlem sier at leder for Fundraiser kan få det fulle ansvaret for å ta vurdering 
ang dette. Det er fint at vi får være med på prosessen og få diskutert rundt det og leder 
kan få vår tilitt til å ta slike valg. 

 Et forslag om å følge tradisjonene og overlate utfallet om pårørende vil betale eller 
ikke feks via et annet NA-medlem. 

 For råd, benyttes bulletin 21. The generation of funds (fundraising) and the Seventh 
Tradition 

 
Konklusjon: 

- Gruppen setter pris på å få bli med på drøftingen av valget, men at slike avgjørelser 
kan med trygghet bli tatt av leder for Fundraiser-komiteen. Leder for Fundraiser 
takker for tilbakemeldingene og skal ta en avgjørelse basert på det som er diskutert 
her i dag. 

 
 
2.  Spørsmål fra leder:  

 Vedrørende punkt i servicepack; «Discuss policies for newcomers and visitors» 
- Forslag er at vi spør Region om å kjøpe 50 earlybird billetter for 25 euro pr stk som 

nykommere kan bruke. Dette er noe en del andre land har gjort når de har hatt 
ECCNA. 

 
Andre forslag eller kommentarer? Runde rundt «bordet». 

 
 
 
Diskusjon: 

 Flere medlemmer stiller seg bak forslaget om å gjøre konventet tilgjengelig for 
nykommeren med slike billetter.   

 Forslag: vi kan søke 50 «early birds» for nykommeren til Region OG spørre områdene 
om de vil kjøpe noen ekstra «early birds» billetter for nykommeren i deres område 

 Ett medlem ønsker å fremme et viktig prinsipp: har man, som et NA-medlem og 
nykommer, av en eller annen grunn ikke råd til å komme inn så skal man få komme inn 
uansett. 

 Et annet medlem deler at vi ikke trenger å opplyse offentlig at vi inkluderer den 
rusavhengig som ikke har råd til å komme inn. De burde selvsagt få lov å komme inn 
gratis, men dette uten at vi gjør det offentlig for å unngå at dette alternativet benyttes 
uten særlig grunn. 
 

Konklusjon: leder tar med saken vedr. 50 earlybirds til Regionsmøte. Resterende sak vedr. 
utdelingen av disse og hvem som skal få innpass uten å betale, diskuteres videre på neste 
møte. 
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d) Evt. 

 Stemme over om referat skal godkjennes av gruppen etter hvert møte 
 Kriseplan/risikovurdering ift konventet 

  
  
  
 Sak 2 og saker fra punkt d) «eventuelt» flyttes til neste møte. 
  
  
  
  
  
  
  
HUSK!: 
Angående de nye epostadressene på domenet @eccna41.org; de skal være tatt i bruk av 
samtlige i interimsstyret og ledere for underkomiteene innen neste møte 14. november.  
 
 
 
Neste møte: 
Torsdag den 14. november klokken 17:00-18:30 
Zoom-møteID: 592 751 9366 Passord: service 
  
  
  
  
 IKT Sekretær 
  
  
  
  
  
  
  
 


